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Tisztelt Elnök Úr!

„Támogatja-e az FVM a közvetlen tejértékesítést?”
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez.

Tisztelt Miniszter Úr!

Amint az Miniszter úr előtt is ismeretes, a drámaian alacsony nyerstej-felvásárlási árak –
amelyek még a termelők önköltségi árát sem fedezik – súlyos válságot okoztak az ágazatban.
A megoldást a tejtermelők nagy része a közvetlen értékesítésben látja . Ennek ékes bizonyítéka
az, hogy több Békés megyei településen, így Kondoroson és Szarvason olyan tej automatá k
üzemelnek, amelyből a fogyasztók közvetlenül a termelőktől származó friss tejet
vásárolhatnak .

Kérdezem Miniszter Urat :
- Támogatja-e az FVM, hogy az ország minél több pontján létesüljenek a Békés megyei

minta alapján tej automaták ?
- A közvetlen értékesítés mely egyéb formáit látja a szaktárca támogatandónak ?
- Milyen források állnak rendelkezésre a közvetlen tejértékesítési formák terjesztése ,

népszerűsítése céljából ?

Várom válaszát !

Budapest, 2009 . szeptember 22 .

Írásbeli választ igénylő kérdés

Kékkői Zo
országgyűlési képviselő


	page 1

